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                  Kołobrzeg, dnia 30 marca 2021 r. 
 
BRM.0002.34.2021.K 
 
 
 

Protokół Nr 34/2021 
 
z XXXIV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 30 marca 2021 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Piotr Lewandowski – 
Przewodniczacy Rady. Obrady rozpoczęto 30 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 20.51 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg. W 

Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, 

I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa 

w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Powiatowi Kołobrzeskiemu, 

2) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu na 

dofinansowanie zakupu samochodu, 

3) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

4) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenu położonego przy ul. Żurawiej, 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark 

Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136  

w obrębie 4, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód, 

8) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską  

a Koszalińską, 

          8a) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

                  przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum 

Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

10) w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów oraz ich 

przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów  

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania, 

11) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym 

Kołobrzeskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą  

w Kołobrzegu, ul. Artyleryjska 3, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

13) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021, 

14) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat zabudowanych działek położonych 

przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu, 

15) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

16) w sprawie uchylenia uchwały w części dotyczącej nadania nazwy ulicy 

Kopenhaskiej w Kołobrzegu, 

17) w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 

229/16 obr. 11, położonej w Kołobrzegu przy ul. Mazowieckiej, 

18) w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce  

nr 4/376 obr. 8 położonej w Kołobrzegu przy ul. Ostrobramskiej, 

19) w sprawie obciążenia służebnością przesyłu działek gruntu nr 32/1, 31/1, 31/2 

obręb 6 miasta Kołobrzeg, 

20) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi  

z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Kołobrzegu na rok 2021, 

22)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 

23) w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg, 

24) w sprawie rozpatrzenia petycji, 
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25) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

26) w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 

decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej decyzji administracyjnych 

w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

5. Omówienie sytuacji w Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXXIV sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 

Protokół Nr 33/2021 z XXXIII sesji, która odbyła się w dniu 24 lutego 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

 
Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W zdalnych obradach sesji uczestniczyli:  

 Radni: 
1. BARWINEK Kamil 
2. BEJNAROWICZ Maciej 
3. BIEŃKOWSKI Bartosz 
4. BŁASZCZYK Bogdan 
5. BRĄCZYK Renata 
6. DĄBKOWSKI Artur 
7. GROTTO Małgorzata 
8. HOK Adam 
9. KALINOWSKI Jacek 
10.KIEŁKOWSKI Przemysław 
11. LEWANDOWSKI Piotr 
12. PARUS Wiesław 
13. PLEWKO Krzysztof 
14. RZEPKA Piotr 
15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 
16. TRAFAS Agnieszka 
17. WILK Danuta 
18. WOŹNIAK Jacek 
19. ZAWADZKI Dariusz 
20. Izabela Zielińska 
21. ZIĘBA Łukasz 
 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani Jolanta Włodarek - Skarbnik Miasta  

 Przewodniczący Zarządów i Rad Osiedli oraz Zasłużeni dla Miasta Kołobrzegu 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach o godz. 9:00 w sesji uczestniczyło 21 
radnych. Było to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXXIV sesji.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 22  

i 23 marca 2021 r. oraz zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.) do porządku obrad XXXIV sesji wprowadził 

w punkcie 3 jako podpunkt 8a projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg oraz w punkcie 3 jako 

podpunkt 25 projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Klubu Radnych „Radni Niezależni” oraz 

zgodnie z art. 20 ust.6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.  

z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.) do porządku obrad XXXIV sesji w punkcie 3 jako podpunkt 26 

wprowadził projekt uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Zmieniony porządek obrad wraz z wprowadzonymi do porządku obrad projektami uchwał 
został przesłany do Radnych drogą elektroniczną. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił wnioski formalne złożone przez Radnych o zmianę 
porządku obrad XXXIV sesji: 

1. Pani radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji Społecznej w imieniu 

Komisji złożyła na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 

polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się 

dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. Taki sam wniosek formalny złożyła Pani radna 

Agnieszka Trafas w imieniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej. Projekt uchwały 

znajduje się w punkcie 3 podpunkt 20 porządku obrad. 

 
2. Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa w imieniu Komisji 

złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji polegający na 
wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały Grupy Radnych Rady Miasta 
Kołobrzeg zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w Kołobrzegu na rok 2021. Taki sam wniosek formalny złożyła Pani radna Agnieszka 
Trafas w imieniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej. Projekt uchwały znajduje się  
w punkcie 3 podpunkt 21 porządku obrad. 
 

3. Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Prawa w imieniu Komisji 
złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji polegający na 
wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały Grupy Radnych Rady Miasta 
Kołobrzeg zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 
Projekt uchwały znajduje się w punkcie 3 podpunkt 22 porządku obrad. 
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4. Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w imieniu Komisji złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji 
polegający na wprowadzeniu do porządku obrad sesji 6 projektów uchwał: 

1) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

2) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosków mieszkańca, 
3) w sprawie rozpatrzenia wniosku o udostepnienie informacji publicznej, 
4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 
5) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 2021 r. 

dotyczącej rozpoczęcia procedury planistycznej, 
6) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 
5. Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury w imieniu 
     Komisji złożył na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad sesji polegający 
     na wprowadzeniu do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
     apelu o korektę Narodowego Programu Szczepień przeciw COVID-19 w celu 
     umożliwienia pracownikom administracji i obsługi placówek oświatowych 
     zaszczepienia się na etapie pierwszym. 

 
Wymienione przez Przewodniczącego Rady wnioski formalne wraz z załączonymi do nich 
projektami uchwał Radni otrzymali drogą elektroniczną.   

 
W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

porządkiem obrad sesji i przystąpił do przeprowadzenia głosowań nad wnioskami formalnymi  

o zmianę porządku obrad XXXIV sesji: 

1. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 

obrad zgłoszonym przez Panią radną Małgorzatę Grotto – Przewodniczącą Komisji 

Społecznej w imieniu Komisji i Panią radną Agnieszkę Trafas – Przewodniczącą Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej w imieniu Komisji: wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz 
Zięba 
 
PRZECIW (1) Krzysztof Plewko 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
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o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wycofanie z punktu 3 podpunkt 20 projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej 
zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 
 
2. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszonym przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji 
Prawa w imieniu Komisji i przez Panią radną Agnieszkę Trafas – Przewodniczącą Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej w imieniu Komisji: wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 
Grupy Radnych Rady Miasta Kołobrzeg zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2021. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wycofanie z punktu 3 podpunkt 21 projektu 
uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w Kołobrzegu na rok 2021. 
 
3. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku 
obrad zgłoszonym przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego – Przewodniczącego Komisji 
Prawa w imieniu Komisji: wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Grupy Radnych 
Rady Miasta Kołobrzeg zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta 
Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
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głosów ustawowego składu rady poprzez wycofanie z punktu 3 podpunkt 22 projektu 
uchwały Grupy Radnych Rady Miasta Kołobrzeg zmieniającego uchwałę w sprawie 
uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 
 
4. Z uwagi na to, że Radni nie wnieśli sprzeciwu, aby wniosek zgłoszony przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego był głosowany blokiem, Przewodniczący Rady zarządził 
głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad zgłoszonym przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji w imieniu Komisji polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad XXXIV sesji 6 
projektów uchwał: 

1) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

2) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosków mieszkańca, 
3) w sprawie rozpatrzenia wniosku o udostepnienie informacji publicznej, 
4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 
5) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 2021 r. dotyczącej 

rozpoczęcia procedury planistycznej, 
6) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg.  

Przewodniczący zaproponował, aby te projekty uchwał proponuję ująć w punkcie 3 jako 
podpunkty: 27, 28, 29, 30, 31, 32. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Kamil Barwinek 
 
BRAK GŁOSU (1) Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad 6 projektów 
uchwał: 

1) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

2) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosków mieszkańca, 
3) w sprawie rozpatrzenia wniosku o udostepnienie informacji publicznej, 
4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 
5) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 2021 r. dotyczącej 

rozpoczęcia procedury planistycznej, 
6) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 
5. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 
Pana radnego Wiesława Parusa – Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury w imieniu 
Komisji polegającym na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia apelu o korektę Narodowego Programu Szczepień przeciw COVID-19 w celu 
umożliwienia pracownikom administracji i obsługi placówek oświatowych zaszczepienia się 
na etapie pierwszym. Przewodniczący poinformował, że jeżeli Rada przyjmie ten wniosek, to 
ten projekt uchwały zostanie ujęty w punkcie 3 jako podpunkt 33. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o 
samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 
3 jako podpunkt 33 projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o korektę Narodowego 
Programu Szczepień przeciw COVID-19 w celu umożliwienia pracownikom 
administracji i obsługi placówek oświatowych zaszczepienia się na etapie pierwszym. 
 

Porządek obrad XXXIV sesji po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Powiatowi Kołobrzeskiemu, 

2) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu na 

dofinansowanie zakupu samochodu, 

3) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

4) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2021 – 2044, 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg  

„5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 

122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenu położonego przy ul. Żurawiej, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark 

Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części działki nr 136  

w obrębie 4, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód, 

8) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską  

a Koszalińską, 

          8a) w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

                  przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum 

Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

10) w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów oraz ich 

przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów  

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania, 

11) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym 

Kołobrzeskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą  

w Kołobrzegu, ul. Artyleryjska 3, 
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12) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, 

13) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021, 

14) w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat zabudowanych działek położonych 

przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu, 

15) w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

16) w sprawie uchylenia uchwały w części dotyczącej nadania nazwy ulicy 

Kopenhaskiej w Kołobrzegu, 

17) w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce  

nr 229/16 obr. 11, położonej w Kołobrzegu przy ul. Mazowieckiej, 

18) w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce  

nr 4/376 obr. 8 położonej w Kołobrzegu przy ul. Ostrobramskiej, 

19) w sprawie obciążenia służebnością przesyłu działek gruntu nr 32/1, 31/1, 31/2 

obręb 6 miasta Kołobrzeg, 

20) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi  

z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”, projekt uchwały wycofano 

zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Kołobrzegu na rok 2021, projekt uchwały wycofano zgodnie z art. 20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym, 

22)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg,  projekt 

uchwały wycofano zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym, 

23) w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg, 

24) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

26) w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

27) w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

28) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosków mieszkańca, 

29) w sprawie rozpatrzenia wniosku o udostepnienie informacji publicznej, 

30) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

31) w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 2021 r. 

dotyczącej rozpoczęcia procedury planistycznej, 

32) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg,  

33) w sprawie przyjęcia apelu o korektę Narodowego Programu Szczepień przeciw 

COVID-19 w celu umożliwienia pracownikom administracji i obsługi placówek 

oświatowych zaszczepienia się na etapie pierwszym.  

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 

decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej decyzji administracyjnych 

w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

5. Omówienie sytuacji w Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 



10 
 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. 

Sprawozdanie wraz z informacją zostało przedstawione także w formie pisemnej i stanowi 

załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta  

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

tym punktem porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kołobrzeskiemu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia  

z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Kołobrzeskiemu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/470/21 w sprawie udzielenia z budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Kołobrzeskiemu. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Policji w Kołobrzegu na dofinansowanie zakupu samochodu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki-Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały i go poprze w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad.   
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji  

z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu na dofinansowanie zakupu 

samochodu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/471/21 w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w 

Kołobrzegu na dofinansowanie zakupu samochodu. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu 
nad tym projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan Dyrektor MOSiR w Kołobrzegu 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan Dyrektor MOSiR w Kołobrzegu 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) Artur Dąbkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/472/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wstrzyma się od głosu 
nad tym projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad 
tym punktem porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/473/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 

122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, dla 

terenu położonego przy ul. Żurawiej 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  
i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 

122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, obręb 18, 

dla terenu położonego przy ul. Żurawiej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Rzepka 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXXIV/474/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 10/7, 75/1, 76/24, 

122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 74/3 i 122/6, 

obręb 18, dla terenu położonego przy ul. Żurawiej. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i 

części działki nr 136 w obrębie 4 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub bardzo wnikliwie przeanalizował projekt 
uchwały i go poprze w głosowaniu.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że w wyniku konsultacji, jakie 
przeprowadził Klub pojawiły się pewne wątpliwości natury formalno-prawnej, a 
mianowicie wojewoda jest za tym, aby takie plany uchwalać całościowo. Klub obawia 
się, że w takiej sytuacji wojewoda może stwierdzić nieważność takiego planu.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Radca prawny 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 

151, 162/11 i części działki nr 136 w obrębie 4: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXXIV/475/21 zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg „Ekopark Wschodni” oraz terenu działek nr 151, 162/11 i części 

działki nr 136 w obrębie 4. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie 
zaopiniował intencje planu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/476/21 zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 

pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 

pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską a Koszalińską: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Przemysław Kiełkowski 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/477/21 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy ulicami Kresową, Tarnopolską 

a Koszalińską 



21 
 

Punkt 3 podpunkt 8a – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Członek 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. Przewodniczący Klubu zapytał, gdzie obiekty mają stanąć 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

Pani Anna Mieczkowska Prezydent Miasta, która udzieliła odpowiedzi na zapytanie Pana 

radnego Macieja Bejnarowicza. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
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Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/478/21 w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 

jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.    

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę  

w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich  

w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/479/21 zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej 

Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek 

budżetowych, źródeł dochodów oraz ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania 

planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  

w tym planie oraz ich zatwierdzania 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.    

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
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 Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

jednostek budżetowych, źródeł dochodów oraz ich przeznaczenia, sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 

zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) Adam Hok 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/480/21 w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów oraz 

ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów  

i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącym Kołobrzeskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego  

Sp. z o.o. z siedzibą w Kołobrzegu, ul. Artyleryjska 3  

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że KTBS podpisało umowę z generalnym 
wykonawcom, a ten projekt uchwały jest tego pokłosiem. Klub będzie głosował za 
projektem uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Kołobrzeskim Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Kołobrzegu,  

ul. Artyleryjska 3: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr 

Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/481/21 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym 

Kołobrzeskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą  

w Kołobrzegu, ul. Artyleryjska 3. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach 

administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającym 

uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych,  

w granicach administracyjnych miasta Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXXIV/482/21 zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, w granicach administracyjnych miasta 
Kołobrzeg na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem  
i ochroną dróg. 
 
Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

 
W dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Lokalowej 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2021: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/483/21 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na  

okres 9 lat zabudowanych działek położonych przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który w przedstawianym stanowisku zarzucił 
nierówne traktowanie przedsiębiorców. Przewodniczący Klubu przekazał, że Klub jest 
za jasnymi regułami gry dla wszystkich przedsiębiorców, jeżeli chodzi o dzierżawy. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska do projektu uchwały i każdy zagłosuje według własnego uznania.   
 

W dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
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 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Rzepka, który opowiedział się za dzierżawą na okres 2 lat 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Przemysław Kiełkowski w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną 
przez Pana radnego Piotra Rzepkę o treści: 
§ 1 otrzymuje brzmienie: Wyraża się zgodę na wydzierżawienie na okres 2 lat działek …(i 
dalej, jak w obecnym projekcie). Przyjęcie poprawki mienia również tytuł projektu uchwały z 9 
lat na 2 lata. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: ZA (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, 
Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 
 
PRZECIW (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Adam Hok, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 
zgłoszonej przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
Prezydent Miasta w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat zabudowanych działek 
położonych przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 
Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Hok, Izabela Zielińska 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/484/21 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 9 lat zabudowanych 
działek położonych przy ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przerwą w obradach od godz. 13:40 
do godz. 14:40. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (4) 
Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji do godz. 
14:40. 
 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazała, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 
lokalu mieszkalnego: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/485/21 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego. 
 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w części 

dotyczącej nadania nazwy ulicy Kopenhaskiej w Kołobrzegu 

Proszę Panią Prezydent Miasta o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4.  Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze go w głosowaniu. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głos nad projektem uchwały w sprawie uchylenia uchwały  
w części dotyczącej nadania nazwy ulicy Kopenhaskiej w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bogdan Błaszczyk 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/486/21 w sprawie uchylenia uchwały w części dotyczącej nadania nazwy 
ulicy Kopenhaskiej w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 229/16 obr. 11, położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Mazowieckiej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 
Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 
zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia 
służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 229/16 obr. 11, położonej  
w Kołobrzegu przy ul. Mazowieckiej: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/487/21 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu  
i przejazdu na działce nr 229/16 obr. 11, położonej w Kołobrzegu przy ul. Mazowieckiej. 
 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 4/376 obr. 8 położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Ostrobramskiej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

3. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 



34 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności gruntowej przechodu i przejazdu na działce nr 4/376 obr. 8 położonej  
w Kołobrzegu przy ul. Ostrobramskiej: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Adam Hok 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/488/21 w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przechodu  
i przejazdu na działce nr 4/376 obr. 8 położonej w Kołobrzegu przy ul. Ostrobramskiej. 
 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie obciążenia służebnością przesyłu 

działek gruntu nr 32/1, 31/1, 31/2 obręb 6 miasta Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i będzie głosował za projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie obciążenia 

służebnością przesyłu działek gruntu nr 32/1, 31/1, 31/2 obręb 6 miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/489/21 w sprawie obciążenia służebnością przesyłu działek gruntu nr 32/1, 

31/1, 31/2 obręb 6 miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 3 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie 

becikowe” 

 

Rada Miasta przy omawianiu porządku obrad sesji, na wniosek Przewodniczącej Komisji 

Społecznej i Przewodniczącej Komisji Budżetowo-Gospodarczej dokonała zmiany porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady poprzez wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 

jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe” 

 

Punkt 3 podpunkt 21 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2021 

 

Rada Miasta przy omawianiu porządku obrad sesji, na wniosek Przewodniczącego Komisji 

Prawa i Przewodniczącej Komisji Budżetowo-Gospodarczej dokonała zmiany porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady poprzez wycofanie  
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z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2021. 

Punkt 3 podpunkt 22 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Kołobrzeg 

Rada Miasta przy omawianiu porządku obrad sesji, na wniosek Przewodniczącego Komisji 

Prawa dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady poprzez wycofanie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg 

Punkt 3 podpunkt 23 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów 

Miasta Kołobrzeg 

Autorem projektu uchwały była Grupa Radnych: Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski, 

Jacek Woźniak, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki. W imieniu Grupy Radnych projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Renata Brączyk.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas-

Wójtowicz Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pani Prezydent zgłosiła poprawkę 

o treści: w § 1 ust.4 otrzymuje brzmienie: 

„4. Kadencja Rady trwa cztery lata licząc od daty pierwszego posiedzenia.” 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Społeczna. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Grotto-Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie przyjęła propozycję poprawki 
Prezydent Miasta o następującej treści: § 1 ust.4 otrzymuje brzmienie: „4. Kadencja 
Rady trwa cztery lata licząc od daty pierwszego posiedzenia.” Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 
bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za projektem uchwały wraz z poprawką Prezydent Miasta 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i poprze projekt uchwały wraz z poprawką. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 
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zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Prezydent Miasta 

popartą przez Komisję Społeczną o treści: 
W § 1 ust.4 otrzymuje brzmienie: 
„4. Kadencja Rady trwa cztery lata licząc od daty pierwszego posiedzenia.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Prezydent 

Miasta. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXIV/490/21 

w sprawie zmiany Statutu Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg wraz z poprawką. 

Punkt 3 podpunkt 24 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Na ostatniej sesji w dniu 24 lutego 2021 r. Rada Miasta w wyniku głosowania: 5 za, 7 

przeciw, 6 wstrzymało się od głosu, nie podjęła uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

przygotowanej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji głos zabrał Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji, który przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Pan radny Maciej Bejnarowicz w imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zgłosił 

poprawkę do projektu uchwały o treści: 

§ 1 otrzymuje brzmienie: Uwzględnia się petycję ……………………… z dnia 19 stycznia 

2021 r. dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie zwolnienia bądź obniżenia czynszu 

dzierżawnego. 
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§ 3 otrzymuje brzmienie: Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. 

§ 4 otrzymuje brzmienie: Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do 

zawiadomienia składającego petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 5 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Klub do poprawki załączył uzasadnienie. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie popierał pierwotny projekt 
uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt 
uchwały wraz z poprawką Klubu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że członkowie Klubu będą 
głosowali według własnego uznania. Jednocześnie Pan radny zarekomendował 
glosowanie nad projektem uchwały wraz z poprawką Klubu Radnych „Prawo  
i Sprawiedliwość”.   
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Klubu Radnych  
„Prawo i Sprawiedliwość”, w której Klub proponuje uwzględnić petycję. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogdan Błaszczyk, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

zgłoszonej przez Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia petycji, z zapisem w § 1: Nie uwzględnia się petycji 

……………… z dnia 19 stycznia 2021 r. dotyczącej przyjęcia uchwały w sprawie zwolnienia bądź 

obniżenia czynszu dzierżawnego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

PRZECIW (5) 

Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Jacek Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)  

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/491/21 w sprawie rozpatrzenia petycji wraz z poprawką Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość”. Rada nie uwzględniła petycji. 

Punkt 3 podpunkt 25 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:  

Komisja Prawa. W imieniu Komisję opinię przedstawił Pan radny Dariusza Zawadzkiego – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Piotr Rzepka, który 
powiedział, że błąd został popełniony lata temu przy projektowaniu Statutu Młodzieżowej 
Rady Miasta, dlatego należy poprzeć ten projekt uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 
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rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/492/21 zmieniającą uchwałę w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
 

Punkt 3 podpunkt 26 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych „Radni Niezależni”. W imieniu Klubu projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – Członek Klubu.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona Grędas – 
Wójtowicz, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Stanowisko Prezydent Miasta było 
negatywne. Miejska Komisja ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 
przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o jego odrzucenie.  

2. Komisja Prawa. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki–
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o jego odrzucenie.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował przeciwko 
projektowi uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że w podjęciu decyzji Klubowi pomogły 
opinie, które wpłynęły do projektu uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub biorąc pod uwagę 
opinie, które wpłynęły do projektu uchwały, Klub będzie głosował przeciw.  
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Kalinowski  
 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan Dariusz Hoc – Komendant Powiatowy Policji w Kołobrzegu 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem  
 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem  
 Pan Mirosław Kędziorski – Komendant Straży Miejskiej w Kołobrzegu 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki  
 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem  
 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu ad vocem  
 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję.  
Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących  

i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Uzdrowiskowej i Komisji Prawa o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 
odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie 
Gminy Miasto Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Renata Brączyk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk 
 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania odrzuciła projekt uchwały  
w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu 
publicznym na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 

Punkt 3 podpunkt 27 – podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmował się Komisja Skarg, Wniosków  
i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 
 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie podtrzymania 
stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr 
Rzepka, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 

PRZECIW (2) Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (3) 
Adam Hok, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/493/21 w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
 

Punkt 3 podpunkt 28 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

wniosków mieszkańca 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem wniosków mieszkańca zajmowała się Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały z powodu kontroli planowanej przez Komisję Rewizyjną. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania.  

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Wystąpienia 

Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych 

zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto 

zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 
bez rozpoznania wniosków mieszkańca: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Jacek Woźniak 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/494/21 w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosków mieszkańca. 
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Punkt 3 podpunkt 29 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku  
o udostępnienie informacji publicznej 
 
Rozpatrzeniem wniosku zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 
Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie 
wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania.  

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Radca prawny 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku o udostępnienie informacji publicznej: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16)  
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 
Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/495/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku o udostępnienie informacji 
publicznej. 
 
Punkt 3 podpunkt 30 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 
rozpatrzenia 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 
petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 
Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie 
wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze w głosowaniu 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za 
projektem uchwały tylko i wyłącznie ze względów formalno – prawnych.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Radca prawny 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu ad vocem 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 
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Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 
petycji bez rozpatrzenia: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 
Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 
Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 
UCHWAŁĘ NR XXXIV/496/21 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
 
Punkt 3 podpunkt 31 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 
petycji z dnia 8 marca 2021 r. dotyczącej rozpoczęcia procedury planistycznej 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  
i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa Pełechata, 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Prezydent Miasta nie wniosła uwag do 

projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan rady Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 
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 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie pozostawienia 
bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 2021 r. dotyczącej rozpoczęcia procedury 
planistycznej: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (12) 
Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 
Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (3) 
Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (4) 
Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/497/21 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 8 marca 
2021 r. dotyczącej rozpoczęcia procedury planistycznej. 

Punkt 3 podpunkt 32 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem skargi zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków  
i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa Pełechata, 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Prezydent Miasta nie wniosła uwag do 

projektu uchwały.  

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-
Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 



48 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu będą 
głosować przeciw.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1: Uznaje się za 
bezzasadną skargę 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (10) 
Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bartosz Bieńkowski, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Agnieszka Trafas 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXIV/498/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 
Kołobrzeg. 
 
Punkt 3 podpunkt 33 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu o korektę 
Narodowego Programu Szczepień przeciw COVID-19 w celu umożliwienia 
pracownikom administracji i obsługi placówek oświatowych zaszczepienia się na 
etapie pierwszym. 

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący Komisji 

Oświaty i Kultury. 

 

Pani Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały.  Prezydent Miasta nie 
wniosła uwag do projektu uchwały.  
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze apel.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie opiniował projektu 
uchwały, ale zachęca radnych do głosowania nad tym projektem uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierał Pan radny Krzysztof Plewko. 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
apelu o korektę Narodowego Programu Szczepień przeciw COVID-19 w celu umożliwienia 
pracownikom administracji i obsługi placówek oświatowych zaszczepienia się na etapie 
pierwszym: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/499/21 w sprawie przyjęcia apelu o korektę Narodowego Programu 

Szczepień przeciw COVID-19 w celu umożliwienia pracownikom administracji i obsługi 

placówek oświatowych zaszczepienia się na etapie pierwszym. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej decyzji 

administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg. 
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W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie wraz z projektem uchwały i wnioskiem 

przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 

Rewizyjnej.  

Swoje zastrzeżenia do projektu uchwały przedstawiła radca prawny w piśmie z dnia  

10 marca 2021 r. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały wraz ze 
sprawozdaniem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały bez 
wniosku. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Radca prawny 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia 

Przewodniczących i przedstawicieli Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na zastrzeżenia radcy prawnego do 

wniosku zawartego w projekcie uchwały, w pierwszej kolejności zarządzi głosowanie nad 

wnioskiem Komisji Rewizyjnej, który jest ujęty w projekcie uchwały i w sprawozdaniu. Jeżeli 

Rada przyjmie ten wniosek, to wówczas zarządzi głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 

decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem z kontroli. Natomiast, jeżeli Rada nie przyjmie wniosku, 

to wtedy zarządzi głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg bez wniosku końcowego. 
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Zgodnie z wcześniej podaną informacją, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził 

głosowanie nad przyjęciem wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew w 2018 roku na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg o treści: Wnioskuje się, aby dokonywać nasadzeń zastępczych 

w sposób polepszający architekturę krajobrazową, skupiając się na jakościowym,  

a nie ilościowym wyznaczniku prawidłowości nasadzeń drzew i krzewów.” 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (7) 

Kamil Barwinek, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Komisji 

Rewizyjnej z kontroli problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew 

w 2018 roku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 

W związku z przyjęciem przez Radę wniosku Komisji Rewizyjnej, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki 

drzew w 2018 roku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem z kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Przemysław Kiełkowski, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Grotto, Agnieszka Trafas 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXIV/500/21 w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli problemowej decyzji administracyjnych w sprawie wycinki drzew 

w 2018 roku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem z kontroli. 

 

Punkt 5 - Omówienie sytuacji w Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady, który poinformował, że na sesję 

Rady zaprosił  

1. Pana Marka Gróbarczyka – Sekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury. W dniu 29 

marca 2021 r. z Ministerstwa Infrastruktury wpłynęło pismo informujące, że ze względu na 

kolizję terminów orz pilne obowiązki służbowe Pan Minister nie będzie mógł uczestniczyć w 

obradach sesji. 

2. Pana Posła Marka Hoka  

3. Pana Posła Czesława Hoca  

4. Pana Senatora Janusza Gromka 

5. Przewodniczących Związków Zawodowych przy Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A.  

     w Kołobrzegu  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Przewodniczący Międzyzakładowego Związku Zawodowego przy PŻB S.A. 

 Przewodniczący NSZZ „Solidarność” przy Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 

 Pan Janusz Gromek – Senator RP 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady Miasta 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Pan Janusz Gromek – Senator RP 

 Przewodniczący Międzyzakładowego Związku Zawodowego przy PŻB S.A. 

 Przewodniczący NSZZ „Solidarność” przy Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Przewodniczący NSZZ „Solidarność” przy Polskiej Żegludze Bałtyckiej S.A. 

 Przewodniczący Międzyzakładowego Związku Zawodowego przy PŻB S.A. 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Przewodniczący Międzyzakładowego Związku Zawodowego przy PŻB S.A. 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta w trybie ad vocem 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta w trybie głosu ad 
vocem 
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 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta w trybie głosu ad 
vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w merytorycznej 
dyskusji 

 Pani Prezydent Miasta również podziękowała za merytoryczną dyskusję. Na 
zakończenie zadeklarowała, że zorganizuje spotkanie z udziałem Przewodniczących 
Związków Zawodowych działających przy PŻB S.A., Przewodniczących Klubów 
Radnych. Ponadto Pani Prezydent Miasta obiecała, że będzie reprezentowała miasto 
w sprawie Polskiej Żeglugi Bałtyckiej. 

 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja, wystąpienia osób biorących udział w dyskusji, zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 

Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności między sesjami. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 7 porządku 

obrad. 

Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radni zgłosili do Prezydent Miasta interpelacje i zapytania. 
Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie sprzątnięcia terenu przy Kanale 
Drzewnym i zapytanie w sprawie Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca  
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył siedem interpelacji: 

1) w sprawie drzew w Parku Nadmorskim 
2) w sprawie interwencji w KTBS 
3) w sprawie planowanych działań odkomarzania 
4) w sprawie kwietnej łąki 
5) w sprawie znaku zakazu wjazdu 
6) w sprawie budowy placu zabaw na osiedlu Potop 
7) w sprawie kontroli miejskich placów zabaw 

 
Pan radny Łukasz Zięba złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie zmiany organizacji ruchu 
2) w sprawie montażu ekranów dźwiękochłonnych 

 
Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje i jedno zapytanie: 

1) w sprawie działań poprawienia warunków po pandemii COVID-19 
2) w sprawie programu ‘Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 
3) w sprawie planowanej inwestycji na działce 99/11 i 99/18 
4) zapytanie w sprawie sytuacji finansowej budżetu miasta 

 
Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

1) w sprawie analizy sprawy mieszkaniowej 
2) w sprawie okolicy budowy Galerii Karuzela 

 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 
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1) w sprawie niezakończonej w terminie inwestycji oczyszczalni ścieków w Korzyścienku 
2) w sprawie otwartego lokalu pomimo zakazu w związku z wystąpieniem stanu epidemii 

 
Pani radna Renata Brączyk złożyła trzy zapytania: 

1) w sprawie współpracy z radnymi niezależnymi 
2) w sprawie odmowy przedłużenia dzierżawy 
3) w sprawie odmowy przedłużenia dzierżawy 

 
Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
 
Przy punkcie 8 porządku obrad w programie eSesja zostały dołączone nw. dokumenty: 

1. Prezydent Miasta pismem z dnia 9 marca 2021 r. przekazała informację  
z wykonanych wyników finansowych spółek z udziałem Gminy Miasto Kołobrzeg za 
2020 rok. Powyższy dokument został przesłany do wszystkich radnych i skierowany 
do Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Komisji Komunalnej. 

2. Prezydent Miasta pismem z dnia 15 marca 2021 r. przekazała informację za 2020 rok 
z uczestnictwa Gminy Miasto Kołobrzeg w związkach i stowarzyszeniach. Powyższy 
dokument został przesłany do wiadomości wszystkim radnym. 

3. Uchwały Rady Osiedla Nr 7 „Ogrody” o udzieleniu absolutorium dla Zarządu Osiedla 
Nr 7 „Ogrody” za rok 2020 oraz o wyborze Zastępcy Przewodniczącego Rady 
Osiedla. 

4. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 2 marca 2021 r. 
poz. 916 została opublikowana Uchwała Nr XXXIII/458/21 Rady Miasta Kołobrzeg  
z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 r. 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 11 marca  
2021 r. poz. 1053 została ogłoszona Uchwała Nr XXXIII/460/21 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia statutu Żłobka „Krasnal”  
w Kołobrzegu. Uchwała weszła w życie 26 marca 2021 r. 

6. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 17 marca  
2021 r. poz. 1113 została ogłoszona Uchwała Nr XXXIII/468/21 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie nadania nazwy ulicy Marchewkowej  
w Kołobrzegu. Uchwała wejdzie w życie 1 kwietnia 2021 r. 

7. Przewodniczący Rady przypominał radnym o złożeniu oświadczeń majątkowych 

według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. wraz z kopią swojego zeznania o 
wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowych (PIT) za rok poprzedni i 
jego korektą. Oświadczenia składamy w dwóch egzemplarzach w terminie do 
dnia 30 kwietnia 2021 roku, według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. 

 Biuro Rady przesłało do radnych edytowalny druk oświadczenia majątkowego, oraz 
 dla przypomnienia jeszcze raz pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego zawierające 
 informację o złożonych przez radnych oświadczeniach majątkowych według stanu na 
 dzień 31.12.2019 r. i pismo zawierające definicje i uwagi w zakresie oświadczeń 
 majątkowych. Przewodniczący poprosił, aby przy wypełnianiu oświadczeń 
 majątkowych wziąć pod uwagę te dwa pisma.  

8. Prezydent Miasta pismem z dnia 26 marca 2021 r. przedłożyła sprawozdanie  
z wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 2020 r.  
 

Na zakończenie Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna XXXV sesja jest planowana 
w dniu 28 kwietnia 2021 r. (środa). 
Następnie Przewodniczący złożył życzenia świąteczne wszystkim mieszkańcom i radnym. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
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Pani radna Izabela Zielińska, która odniosła się do wypowiedzi Pana radnego Krzysztofa 

Plewko w sprawie opłaty za parkowanie na parkingu przy ulicy Portowej 

Pani Prezydent Miasta złożyła życzenia świąteczne mieszkańcom i radnym. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad, 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Punkt 9 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXIV sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 20:50. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 

 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 


